
 

 
 
Aanwezigen 
Voorzitter: Emile Karregat (Edam-Volendam) 
  
De leden: Jurgen Morgenstond (Almere), John Cocu (Flevoland), Arwen Scholten (Haarlem), 
Trudie van 't Hull-Bettink (Haarlemmermeer), Theo Breedijk (Heemskerk), Vanessa Storm 
(Heemstede), Vivienne Wesselink (Hilversum), Rutger Rebel (Huizen), Alexander Bakker 
(Landsmeer), Erik Koldenhof (Laren), Danielle van der Raad (Lelystad), Hein Stulemeijer 
(Noord-Holland), Henk Grader (Purmerend), Corry Feitsma (Uithoorn), Mike Rijkers (Velsen) 
en Anna de Groot (Zaanstad). 
  
Plaatsvervangers: Sander van Rij (Bloemendaal), Ellen van Dorst (Laren) en Petra van Lint 
(Waterland). 
  
Secretaris: Arjen Overbeek en Danique Krikke (ondersteuning Raadtafel) 
  
Afwezigen met bericht 
Amstelveen, Beverwijk, Blaricum, Gooise Meren, Oostzaan en Uitgeest 
 

 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en licht toe dat vanwege de korte agenda het overleg 

deze keer online plaatsvindt. In een eerdere vergadering is de wens vanuit de Raadtafel 

uitgesproken om dit te proberen en daar wordt met deze vergadering invulling aangegeven. 

 

Vanuit de secretaris wordt gemeld dat er bij de MRA Directie wordt gewerkt aan een publiek 

jaarverslag. Dit is een online tool waarop overzichtelijk en beeldend in kaart wordt gebracht 

wat de MRA samenwerking heeft bereikt in 2024. 

 

De voorzitter inventariseert of een van de leden een ongevraagd advies wil bespreken.  

Dit is niet het geval. 
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2. Terugkoppeling 

Naar aanleiding van de terugkoppeling wordt gevraagd naar de motie over het instrument  

kwartaalmonitor m.b.t. regionale samenwerkingsverbanden naar voorbeeld van Edam-

Volendam die in de gemeente Haarlemmermeer is aangenomen. Deze zou worden 

rondgestuurd, maar zit niet bij de stukken voor deze vergadering. De secretaris meldt dat 

deze gelijk, na de afgelopen vergadering, naar alle leden en plaatsvervangers is gestuurd. 

Deze zal nogmaals naar het desbetreffend lid worden verzonden. Het lid uit Velsen meldt dat 

deze motie ook is ingediend in de gemeenteraad in Velsen en unaniem is aangenomen.  

 

De terugkoppeling wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

3. Stand van zaken podcastreeks 

De voorzitter geeft een korte toelichting op de memo over de podcastreeks: Metropoolregio 

Actueel. Hoewel de Raadtafel niet gaat over de inhoud of de inzet van de podcast kunnen zij 

wel goede feedback geven, zij zijn immers onderdeel van de doelgroep. Tijdens de 

vergadering van 12 december 2023 is de podcast kort besproken. Hierin is gevraagd om aan 

het einde van de reeks de podcasts-reeks nog eens te bepreken. Over deze memo zijn geen 

vragen. Hiermee is actiepunt 14 afgehandeld. 

 

Het lid uit Laren meldt dat zij in de raadscommissie zowel de podcastreeks als de 

documentaire Bouw, Woon en Leef heeft gepromoot.  

 

4. Lancering MRA Agenda 

Een kleine groep mensen uit de MRA Raadtafel heeft meegedacht in de organisatie van het 

lanceringsevent op 28 januari. De secretaris geeft een korte toelichting op de plannen die 

momenteel bekend zijn. Het inhoudelijke programma zal bestaan uit een opening, 3x een 

kwartier waarin een inhoudelijk onderwerp wordt besproken en een afsluiting door de 

voorzitter van de MRA. De inhoudelijke onderwerpen worden zo ingestoken zodat iedereen 

die aanwezig is wordt geïnspireerd en handvaten krijgt om er zelf mee aan de slag te kunnen.  

 

Een van de leden vraagt of duo-raadsleden/commissieleden en fractieassistenten ook 

welkom zijn. De secretaris meldt dat zij zich ook mogen opgeven. Alle leden en 

plaatsvervangend leden van de Raadtafel hebben een persoonlijke aanmeld-link ontvangen, 

en verder is alle griffiers gevraagd om de toegezonden uitnodiging onder alle raads- en 

Statenleden te verspreiden. 

 



 

Vanuit een van de leden wordt een vraag gesteld over de bekrachtiging van de MRA Agenda. 

Zij vraagt hoe dit in verschillende gemeenten en provincies is verlopen. Vanuit de MRA 

Directie wordt gemeld dat iedere gemeente deze heeft voorgelegd aan de raad of Staten, 

met uitzondering van de gemeenten uit de deelregio Amstelland-Meerlanden. Hier is de 

MRA Agenda vastgesteld in de colleges. Er is voor zover bekend een motie aangenomen in 

zowel Lelystad als Almere over public affairs in relatie tot netcongestie. 

 

Het lid uit Waterland meldt dat in deze gemeente ook een motie zal worden ingediend om 

het college de opdracht te geven om inzichtelijk te maken wat de MRA Agenda oplevert voor 

de eigen gemeente.  

 

5. Stand van zaken: Jaarlijkse extra Raadtafel (thema lobby) - 29 januari 2025 

De informele Raadtafel bijeenkomst, bestemd voor alle leden en plaatsvervangers, is op 

woensdag 29 januari 2025 in gebouw The Pulse, Termini 179 in Amsterdam-Noord (actiepunt 

15). 

 

6. Ongevraagd advies 

Er zijn geen onderwerpen voor een ongevraagd advies. 

 

7. Eerstvolgende vergaderdatum en datums voor 2025 

De eerstvolgende Raadtafel is op dinsdag 11 maart (AV is 21 mrt). Verzending en publicatie 

van agenda en bijlagen voor deze twee bijeenkomsten is op 28 februari 2025. 

Voorstel voor de datums van 2025 zijn: woensdag 18 juni, dinsdag 30 september en 

woensdag 10 december 2025. De EXTRA bijeenkomst is op 29 januari 2025. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

Het lid uit Heemskerk vraagt of het programma al bekend is voor de informele Raadtafel 

van 29 januari. De secretaris meldt dat deze na overleg in de agendacommissie zal 

worden gehouden op het MRA kantoor. De aanvangstijd is 18.00 uur, waarbij voor eten 

wordt gezorgd. Om 19.30 uur begint het programma over lobby. Arthur van Dijk 

(portefeuillehouder lobby MRA Bestuur) zal hier een presentatie gaan geven. Stephanie 

Onclin (portefeuillehouder governance en raden & Staten MRA Bestuur) is ook 

aanwezig. 

 

Vanuit het lid uit de gemeente Lelystad wordt gevraagd wanneer zij weer een nieuwe 

termijnagenda kunnen verwachten. De secretaris meldt dat daaraan wordt gewerkt en 

dat deze volgt in januari 2025. 



 

De voorzitter sluit om 20.04 uur de vergadering en dankt iedereen voor zijn of haar 

deelname. 

 


